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Zápis provedly: Nina Vejsadová, Táňa Hložková 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák  Prezident 

 Jindřiška Bartůšková Silicon Hill 

 Martin Čarek   KSK 

 Táňa Hložková  Buben 

Tomáš Zloch   Orlík 

 Václava Sedlmajerová BION 

 Zbyněk Čech   HIC 

 Tomáš Mazák  Klub Čajovna, STOH 

 Radim Roška   IAESTE 

 Jan Gruber   AS ČVUT 

 Radka Pernicová  AS ČVUT 

 

Hosté:  

Program zasedání 

1) Představení nových delegátů 

2) Stanovy BIONu 

3) Návrh předpisu o kontrolním výboru 

4) Ceníky 

5) H(r)ůzné 
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Začátek  

1 Představení nových delgátů 

SILLICON HILL: Radim Roška novým předsedou Sillicon Hillu – novým 
delegátem Jindřiška Bartůšková 

IAESTE: nový delegát Tomáš Roubal, Petr Pánek zástupcem 

HIC: Zbyněk Čech není už předsedou, Standa Šmejkal novým předsedou, 
jelikož je aktivní. Volba proběhla na výjezdním zasedání v Plzni. Delegátem 
zůstává Zbyněk Čech. 

 

2 Stanovy BIONu 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje stanovy klubu BION ve znění 
zaslaném do konference dne 5. 5. 2010.“ 

11:0:0 

Schváleno 

 

3 Návrh předpisu o kontrolním výboru 

Připomínky: kvalifikační předpoklady, neomezené funkční období člena výboru, 
není uvedeno, že je podle stanov SU 

Předpis je napsán tak, že předpokládá nové stanovy SU. 

Diskuze na téma neomezené funkční období člena výboru. Zbyněk Čech 
obhajuje neomezené funkční období. Výhody: omezení alibismu, menší 
ovlivňování. 

Podmínky: lidi, kteří již mají za sebou nějakou historii, zkušenosti nesmí být již 
aktivní. 

Výbor může prošetřovat v podstatě cokoli, je tam totiž slovo zejména 
u prošetřování souladu činnosti orgánů se stanovami SU. 

Protinávrh – Jan Gruber: omezit funkční období na 3 nebo 4 roky. 

Kontrolní výbor již existoval, kontroloval fitko na Strahově, vybírání hotovosti 
na Podolí, Technickou přestávku. V podstatě zanikl vyprcháním mandátů 
jednotlivých členů. 

Námitka – Radka Pernicová: aby nedocházelo k nadměrnému a zbytečnému 
pozastavování. 
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Jak chtějí splnit: 

 bod 6/1 ... právo - vyžádat si účast jakéhokoli člena SU 

 6/2 ... povinnost členů spolupracovat 

Návrh: Povinnost členů SU poskytnout informace související s jejich funkcí. 

 6/3 zmizí slovo “vystavit” 

Omezení funkčního období: na 7 let (někdo bude muset těch 7 let hlídat a to 
bude kontrolovat vlastně ten kontrolní výbor)... Mandát automaticky zaniká 7 
let po vzniku mandátu. 

Námitka – Jan Gruber: chybí nějaká slova v předpisu. 

Členů může být libovolný počet. Kontrolovat by měli daný klub lidi, kteří na ni 
nemají žádnou vazbu. 

Pravomoci kontrolního výboru: 

 Může svolat parlament. 

 Může pozastavit výkon rozhodnutí orgánů, je to předběžné opatření, 
svolá se parlament a vyřeší se to. 

 

Hlasování: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje se zapracováním 
připomínek předpis o kontrolním výboru č. P2010/1 , které budou 
ve verzi 5 zaslané do konference.“ 

11:0:0 

Schváleno. 

 

4 Ceníky 

Nové ceníky fitka na Stahově. 

 

Hlasování: 

„Parlament SU ČVUT schvaluje ceníky ekonomické činnosti 
ve fitcentru Sillicon Hillu, které budou platné po schválení 
představenstvem Sillicon Hillu v nezměněném znění.“ 

11:0:0 

Schváleno 
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5 H(r)ůzné 

a) Výjezdní zasedání: Další výjezdní zasedání bude asi 19. - 20. 6.  
nebo 26. - 27. 6. 

b) Zasedání Parlamentu: Příští zasedání Parlamentu bude na Bubenči 
16. 6. 2010 od 19:30. 

c) Akce Hry SU: pro aktivní lidi, v podstatě team building akce –návrh 

d) Fond projektů prezidenta SU – bude vyhlášen? Až po zaplacení 
příspěvků kluby. Hlávkově koleji bylo půjčeno 40 000,-. 

e) MŠMT 

Standardní doba studia + 1 rok je hrazená státem... je snaha, aby ten rok 
navíc tam nebyl. Měli bychom na vědomí, že se tohle děje a rozšířit tuto 
informaci. 

 

Studentský parlament nesouhlasí se záměrem MŠMT změnit dobu studia 
hrazeného státem na standardní dobu studia. Podporujeme současný stav 
studia placeného státem standardní doba studia plus jeden rok. 

Toto stanovisko bude ještě zformulováno v konferce. 

 

f) Ostatní: 

Začátkem června bude pravděpodobně vyhlášeno druhé kolo Fondu 
studentských projektů 

 

Festival FELu – hudební. Bude 10. 6. 2010 na travnaté ploše Kulaťáku. 

 

Konec 


